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           3/00.01.03/2022    
           Eyvk 16.5.2023 § 20 

Iitin kunnan yleisten alueiden ja liikuntapaikkojen 
talvihoitokyselyn 2022 – 2023 raportti 15.5.2023    
 
Vastaajien kokonaismäärä: 41 
 
1.  
Liikenneväylien ja kunnan rakennusten pihojen hoito talvella 

Kunnan ylläpidettäviin liikenneväyliin eivät kuulu valtatie 12 ja maantiet kuten Iitintie kevyen liikenteen väylineen 
eivätkä yksityistiet. 

 

Vastaajien määrä: 39 

 
 
2. Asiakaspalvelu liikenne-, piha- ja katuasioissa 
Vastaajien määrä: 24 
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3. Liikuntapaikkojen hoito talvella 
Vastaajien määrä: 32 

 
 
 
4. Asiakaspalvelu liikuntapaikka-asioissa 
Vastaajien määrä: 22 

 
  
              
  
5. Sanalliset ruusut ja risut (erityiset kiitoksen, moitteen aiheet/kehityskohteet) 
Vastaajien määrä: 21 

Vastaukset 

Ei lumikasoja risteysalueille. 

Onko torin alue kiireellisyys luokassa 1,sitä aurataan heti ensimmäisenä,vaikkei siellä esim 
viikonloppuna ole mikään liike auki..ihmettelen 
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Aurattiin murskeet ojiin ja vähän luntakin 

Ladut olivat hoidettu ensiluokkaisesti ja ajallaan niin että myös aamuisin hiihto onnistui loistavasti 

Erityiskiitos latujen kunnossapidon henkilöstölle. 

On ollut taas haasava talvi lumitöiden suhteen. 
 
Kun lumisade kestää 3 pv. putkeen niin lumiaura tulee vasta kun sade on loppunut. 
Miksi????????? 
 
Kyllä niillä kuntalaisilla, jotka joutuvat käyttämään rollattoria tai muita apuvälineitä , täytyy olla 
mahdollisuus  
päästä kodista ulos--kauppaan, lääkäriin--harrastuksiin,. 
 
Tori höylätää lumesta 2 kertaa päivässä, mutta asuinkadut vasta kun lumisade on loppunut. 
 
Miksi?????? 
 
Tämä logiikka on kuin hölmöläis tarinoissa. 

Asuntoteitä aurattu 1/2 metriä ojan päälle,toiselta puolelta tie kapeni metrillä. Lähes kaikki jakajat 
ja tien reunakivet rikki. Melkein kaikki tienviitat jotenkin listallaan.Tosi on.Ladut upeassa kunnossa 
loppuun asti. 

Asuntoteitä aurattu 1/2 metriä ojan päälle,toiselta puolelta tie kapeni metrillä. Lähes kaikki jakajat 
ja tien reunakivet rikki. Melkein kaikki tienviitat jotenkin listallaan.Tosi on.Ladut upeassa kunnossa 
loppuun asti. 

Suuret kiitokset erinomaisesti hoidetuista laduista Iitin kunnalle ja latujen huoltajille. Oli ilo 
harrastaa hiihtoa tänä talvena. Hyvin hoidetut ja latuprofiililtaan hyvät ladut ovat saaneet 
positiivista palautetta ja kiinnostusta yli kuntarajojen. Hyvää mainosta kunnallemme! Infogis 
järjestelmä hyvä. Jos jotain kehitettävää haluaa löytää, niin ravilinnan alueelle voisi laittaa 
opastaulun, mistä löytyy wc- tilat.  Tämä palvelisi esim. pitkänmatkan hiihtäjiä, jotka pitävät 
evästaukoa alueella. 

10 km:n ladut loistavassa kunnossa. Sen sijaan valaistus em. reitillä monelta osin epäkunnossa 
ja/tai lumiset oksat varjostivat latua -> vaarallista liikkujille! Olisiko syytä jalkautua talvipimeällä 
toimistosta ladulle toteamaan asia? 

Latujen hoidosta pelkkää kiitosta! 
 
Ulkoalueiden ja katujen hoidosta tiedottaminen heikkoa. Miksi ei ole mitään ajankohtaistiedotetta 
tai some-tiliä, josta näkisi ajankohtaisia tietoja keliin tai muuhun hoitoon liittyvistä asioista, jotka 
vaikuttaa tilanteeseen? Nyt kun talven hiekat pöllyää kaduilla niin muissa kunnissa uutisoidaan 
reippaasti, että hiekan poisto on aloitettu. Täällä ollaan hiljaa...  Tämä yhtenä konkreettisena 
esimerkkinä. 

Kymentietä auratessa lumet lentävät useasta kohtaa aikaisemmin auratulle jalkakäytävälle ja 
jalkakäytävää ei aurata enää tämän jälkeen. Autotieltä lentänyt lumi jää pyörätielle odottelemaan 
seuraavaa aurauskertaa, joka on vasta seuraavan lumisateen jälkeen.  
 
Latuja hoidettiin erinomaisesti! Latukonekuski ajaa ladut huolellisesti, oikeaan aikaan ja riittävän 
usein. Toivottavasti sama jatkuu vastaisuudessakin, sillä maine Iitin ladusta on jo kiirinyt 
ulkopaikkakuntalaistenkin tietoon. Tätä voisi mainostaa enemmänkin. 

Ravilinnan ulkojäällä pitäisi olla kaukalo tai laidat. Nyt kaikki kiekot hukkuvat lumihankeen. 

Latujen hoito priimaa 
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Erityiskiitos latujen ylläpidosta ! 
Lisäksi auraajat tekivät mahtavaa työtä! 
 
Vielä kun saisi hiihtoladut aurinkoladulta Urajärvelle. 

Veteraanimajan saunavuoroissa väärä säästö tälle kaudelle. Kävijöitä tosi paljon, lämmin vesi ei 
esim. riitä myöhäisimmille kävijöille. 
Kuntorappuset upeat ja muutenkin Ravilinna upea miljöö, sitä pitäisi kehittää lisää. 
Tori hieman ankea, pohdittava miten saataisiin rällästäjät kuriin ja viihtyvyyttä lisää. 
Uusi leikkipuisto hyvä ja hieno. 

Katuvaloista ainakin Heikintien ympäristössä sekä Tanhuantiellä useita sammuksissa. 
Katuvalaistuksen toimistaan voisi kiinnittää enemmän huomiota. 

Tiedoksi Päättäjille! 
Ottakaa sellainen auraaja ensi talveksi jolla on kunnon aurauskalusto!!  
Nyt on huonosti aurattu kun "aura" on joku 2 osainen laite joka tekee huonoa jälkeä. Keskelle 
jättää kasat lunta ja kasoja! 
Siis terät heiluvat sinne tänne. On riski ajaa pyörällä ja kävelläkin. 

Katu pöly ei saa Puhtaa 

Nuorisolle pitäisi olla enemmän aktiviteettejä/tiloja missä olla. 

lisää paikkoja nuorille 
 kiitos kun hoiditte ne kalat pois ravilinnan tunnelista 

 
 
6. Iitin liikunta-alueiden (ladut, ulkojäät) talvikäyttö 
Vastaajien määrä: 35 
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7. Vastaajan taustatiedot 
Vastaajien määrä: 37 

 
 
 
8. Vastaajan sukupuoli 
Vastaajien määrä: 40 
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9. Vastaajan ikä 
Vastaajien määrä: 38 

 
 
 
IITIN KUNTA/Tekniset palvelut ja vapaa-aikapalvelut 


